

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會將在梁弟兄家舉行)
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.
- 三、本週讀經聚會將交通「哥林多後書」第十章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。
1. 週五晚間聚會在梁弟兄家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (909)468-5652
2. 週六晚間聚會在傅梁耐麗姊妹家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (562)694-5589
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30p.m.
English meeting will be held at Louis Xu's house.
- 四、請到招待處領取精美的 2006 年桌上月曆。
Please get your copy of 2006 Calendar from the usher's table.
- 五、以下為十二月將舉行的幾場聯合音樂福音聚會，願意加入詩班服事的弟兄姊妹，請向沈方迪如姊妹或呂兆慶弟兄報名。
1. 12/10 and 17 週六 (眾教會聯合詩班在安納罕和帕撒迪納)
2. 12/23 週五在聖迦谷基督徒聚會(西區)
3. 12/24 週六在迦福市基督徒聚會
The following are musical gospel meetings to be held in December.
Please register with sister Rosa Shen or brother Larry Leu to join the choir practice.
1. 12/10 and 17 Saturdays (in Anaheim and Pasadena)
2. 12/23 Friday in San Gabriel church
3. 12/24 Saturday in Culver City church

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m.	擘餅聚會 福音班	Breaking of Bread Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會 兒童主日學	Message Meeting Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288
Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉤、就歡喜。
"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. ("These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.")"

二〇〇五年十月三十日
主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會：

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：英文組敬拜小組 翻譯：梁殷宗宣

見證：Raymond, Kimberly 信息：冷晶

主題：**認識、經歷並得著神**

詩 8:2 你因敵人的緣故、從嬰孩和喫奶的口中、建立了能力、使仇敵和報仇的、閉口無言。

羅 1:20 自從造天地以來、神的永能和神性是明明可知的、雖是眼不能見、但藉著所造之物、就可以曉得、叫人無可推諉。

約 12:44 耶穌大聲說、信我的、不是信我、乃是信那差我來的。

約 12:45 人看見我、就是看見那差我來的。

約 12:46 我到世上來、乃是光、叫凡信我的、不住在黑暗裏。

路 11:9 我又告訴你們、你們祈求就給你們、尋找就尋見、叩門就給你們開門。

路 11:10 因為凡祈求的就得著、尋找的就尋見、叩門的就給他開門。

一、認識 神

二、經歷 神

三、得著 神

October 30, 2005
SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD:

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Youth Group; Interpreter: Michelle Liang

Testimony : Raymond & Kimberly; Message : Jing Leng

Sermon: Knowing, Experiencing and Obtaining God

Ps 8:2 From the lips of children and infants you have ordained praise because of your enemies, to silence the foe and the avenger.

Ro 1:20 For since the creation of the world God's invisible qualities--his eternal power and divine nature--have been clearly seen, being understood from what has been made, so that men are without excuse.

John 12:44 Then Jesus cried out, "When a man believes in me, he does not believe in me only, but in the one who sent me.

John 12:45 When he looks at me, he sees the one who sent me.

John 12:46 I have come into the world as a light, so that no one who believes in me should stay in darkness.

Luke 11:9 "So I say to you: Ask and it will be given to you; seek and you will find; knock and the door will be opened to you.

Luke 11:10 For everyone who asks receives; he who seeks finds; and to him who knocks, the door will be opened.

I. Knowing God

II. Experiencing God

III. Obtaining God